




Guide for Activity Report Panduan untuk Laporan Aktiviti

The purpose of this document is to provide a guide on the type of information required in the reports for RDD's newsletter, annual report, and other publications.

Tujuan dokumen ini adalah untuk menyediakan panduan bagi jenis maklumat yang diperlukan dalam laporan untuk bahan berita RDD, laporan tahunan, dan penerbitan lain.

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Name of event Nama acara / program	KELAS USAHAWANAN BERSAMA USAHAWAN FELDA LASAH 'KUASA MEDIA SOSIAL – FACEBOOK'	
Date & Time Tarikh & Masa	13.05.2016 9.30 HINGGA 11.30 PAGI	
Location Lokasi	PI1M FELDA LASAH	
Purpose Tujuan	<i>Kelas keusahawanan bersama usahawan Felda Lasah dijalankan setiap bulan untuk membimbing usahawan menggunakan Internet sebagai media perniagaan. Dengan adanya kelas keusahawanan ini, semua usahawan dapat dipantau dan diajar selok belok perniagaan atas talian.</i>	
Details of recipients Butiran Penerima	-	
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	<i>Seramai 7 orang usahawan telah hadir pada kelas kali ini. Kelas dimulakan dengan taklimat Kuasa Media Sosial 'Facebook' kepada perniagaan. Peserta diajar cara membuat Page Facebook perniagaan, diajar cara menarik pembeli online, dan perkara yang perlu dilakukan untuk menarik minat pembeli membeli produk mereka. Disamping itu juga, seorang peserta usahawan telah berkongsi pengalaman dari mula beliau memohon bantuan baitulmal sehingga Berjaya mendapat bantuan dan diberi peluang mengikuti kursus untuk melebarkan perniagaan beliau.</i>	
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	<i>Kebajikan daripada kelas ini, usahawan usahawan dapat berkongsi idea dan pengalaman untuk meningkatkan hasil perniagaan mereka. Selain itu, usahawan juga dapat mengetahui serba sedikit teknik perniagaan atas talian.</i>	
Name of VIP Nama VIP	-	
Name of guest VIP Nama tetamu daripada VIP		
Main execution	- Peserta hadir ke PI1M Felda lasah	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Pelaksanaan aktiviti utama	<ul style="list-style-type: none"> - <i>Taklimat Kuasa Media Sosial –Facebook oleh Pengurus Pusat Internet 1 Malaysia Felda Lasah</i> - <i>Sesi Soal Jawab berkaitan Facebook</i> - <i>Perkongsian Ilmu dan Pengalaman memohon bantuan Baitulmal untuk perniagaan oleh Pn Nor Hayati bt Ahamad</i> 	
Supporting activities Aktiviti Sokongan	<ul style="list-style-type: none"> - <i>Klik Dengan Bijak</i> - <i>Jamuan makan disediakan oleh Pn Norhayati sempena memperkenalkan Mee Sihat dan Air Soya yang akan dipasarkan oleh beliau tidak lama lagi</i> 	
Other participants Peserta Lain		
Photo caption Keterangan gambar	 <ul style="list-style-type: none"> • <i>Peserta Kelas Usahawan PI1M Felda Lasah sedang mengisi maklumat perniagaan mereka</i> 	<p><i>Make sure to match photos with caption</i> <i>Pastikan gambar sepadan dengan keterangan</i></p>
-Photo caption names Keterangan gambar berserta nama	 <p><i>Pengurus PI1M Felda Lasah , Cik Intan Balqkis bt Roslan memberi taklimat Kuasa Media Sosial –</i></p>	

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	<p><i>Facebook kepada peserta kelas keusahawanan</i></p>  <ul style="list-style-type: none"> • <i>Pn Nor Hayati bt Ahamad berkongsi pengalaman beliau mengikuti kursus anjuran Maipk Perak</i> 	
Translation Terjemahan	-	
Supporting documents Dokumen Sokongan		<i>Enclose as attachment Sebagai lampiran</i>

**PLEASE SUBMIT YOUR WRITTEN REPORT & PHOTOS BASED ON THIS GUIDE TO THE
CONTENT APPLICATION DEVELOPMENT DEPARTMENT WITHIN ONE WEEK OF THE
EVENT**

**SILA KEMUKAKAN LAPORAN BERTULIS & GAMBAR-GAMBAR BERLANDASKAN
PANDUAN YANG DIBERIKAN DAN HANTAR KE JABATAN PEMBANGUNAN APLIKASI
KANDUNGAN DALAM TEMPOH SEMINGGU SELEPAS ACARA / PROGRAM
BERLANGSUNG**